
Su Lietuvių Fondu susipažinau būdamas studentu ir dirbdamas Pasaulio lietuvių jaunimo sąjungos valdyboje. 
Jau tada supratau, kad be Lietuvių Fondo paramos išeivijoje nebūtų jaunimo veiklos – kongresų, šokių ir dainų 
švenčių, stovyklų, lituanistinių mokyklų. Jaučiu pareigą ir toliau prisidėti bei tęsti paramą jaunimui ir, apskritai, 
remti lietuvišką veiklą išeivijoje. Lietuvių Fonde savo veiklą pradėjau 1992 metais, kai buvau išrinktas į LF 
tarybą. Daug metų dirbu finansinėje srityje. Šį profesinė patirtis padėjo man eiti iždininko pareigas LF valdyboje, 
dalyvauti LF Finansų komitete, bei užimti LF tarybos pirmininko pareigas.

Džiaugiuosi, kad yra tokia organizacija kaip LF, kuri per daugiau nei 60 savo gyvavimo metų lietuviškai veiklai 
paskyrė 30 mln. dolerių. Išsipildė mano svajonė – LF kapitalas viršijo 50 mln. dol., tad ir toliau galėsime patenkinti 
gautus prašymus. 

I became acquainted with the Lithuanian Foundation (LF) as a college student and officer of the World Lithu-
anian Youth Association. I realized that, without the financial support of the Lithuanian Foundation, there would 
not be any youth activities congresses, song or dance festivals, camps, and heritage schools. I feel obligated to further contribute to the LF 
and ensure continued support for youth and émigré Lithuanian activities. I was elected to the LF Board in 1992.  Having worked in the finan-
cial field for many years, my professional experience has enabled me to contribute to my responsibilities as LF Treasurer, LF Finance Commit-
tee member, and most recently, Board Chairman.

I am excited that an organization like the Foundation exists, an organization that has reinvested $30 into the Lithuanian community 
over the past 60 years. My dream came true – LF’s capital exceeds 50 million, so we‘ll continue to be able to process every grant request 
we receive.
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SUVAŽIAVIMO METU VYKS RINKIMAI Į LIETUVIŲ FONDO TARYBĄ. Į TARYBĄ BUS RENKAMI 5 (PENKI) NARIAI.
RAGINAME VISUS LF NARIUS BALSUOTI INTERNETU. 

TAIP PAT GALIMA BALSUOTI PAŠTU ARBA ASMENIŠKAI SUVAŽIAVIMO METU.
KVIEČIAME SUSIPAŽINTI SU KANDIDATAIS Į LF TARYBĄ.

SAULIUS ČYVAS

JONAS DIDŽBALIS

DURING THE MEETING LF BOARD ELECTIONS WILL BE HELD. 
ELECTIONS WILL BE HELD FOR 5 (FIVE) BOARD MEMBERS.

WE STRONGLY ENCOURAGE ALL MEMBERS TO VOTE THEIR PROXIES VIA THE INTERNET. 
YOU MAY ALSO VOTE BY MAIL AND IN PERSON DURING THE ANNUAL MEETING.

PLEASE READ THEIR BIOS AND GET FAMILIAR WITH THE NOMINATED CANDIDATES.
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Lietuvių Fondo (LF) nariu tapau 2022 m., o nuo 2023 metų esu aktyvus LF valdybos narys. Per paskutinį 
dešimtmetį gyvenau įvairiuose JAV miestuose, o šiuo metu gyvenu Los Angeles, CA. Mano, kaip LF valdybos 
nario, tikslas buvo sustiprinti bendradarbiavimą su organizacija ir viešinti organizacijos vardo žinomumą ir 
išskirtinumą Kalifornijoje.

2023 metų pabaigoje Los Angeles organizavau LF renginį „Džiazas kanjone“, kuris į „Grammy“ apdovano-
jimą pelniusios muzikantės Nicole Zuraitis pasirodymą pritraukė daugiau nei 100 žmonių iš vietinės lietuvių 
bendruomenės. Tai buvo pirmas toks LF renginys Kalifornijoje per pastaruosius metus.

Nuo 2009 metų dirbu atsinaujinančios energetikos srityje. Šiuo metu „Clearway Energy Group“ įmonėje, 
kuri yra viena pirmaujančių didelio masto vėjo, saulės ir baterijų elektros energijos kaupimo projektų plėto-
tojų ir operatorių JAV, užimu inžinerijos direktoriaus pareigas. Dirbu mūsų strateginių finansavimo partnerių, 
atstovaujančių daugeliui didžiausių šalies bankų ir institucinių investuotojų, labui. 2024 metais padėjau 
užbaigti daugiau nei 2 milijardų dolerių vertės atsinaujinančios energetikos investicijų sandorius.

Augau Toronto, Kanadoje. Visą savo gyvenimą buvau įsitraukęs į lietuvių bendruomenės gyvenimą. Su 
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Dirbu „Kilpatrick, Townsend, & Stockton LLP“, vienoje iš 100 didžiausių JAV advokatų kontorų, finansinės analizės vadovu. Esu atsakingas 
už analizę, automatizavimą ir verslo procesų tobulinimą finansų srityje. Daug metų užėmiau vadovaujančias pareigas įvairiose informacinės 
technologijos ir finansų srityse daugelyje pramonės šakų, įskaitant gamybą, telekomunikacijas, finansus ir medicinos tyrimus. Bakalauro laipsnį 
įgijau University of Chicago, magistro – University of Chicago Booth School of Business. 

Esu aktyvus JAV Lietuvių Bendruomenės narys, ne kartą ėjau įvairias vadovaujančias pareigas Šiaures Amerikos ateitininkų organizacijoje, 
JAV LB ir JAV lietuvių jaunimo sąjungoje. Šiuo metu esu Ateitininkų Šalpos fondo valdybos iždininku. 

Gimiau ir užaugau Tauragėje, Lietuvoje ir jau daugiau nei 20 metų gyvenu Filadelfijos (Philadelphia) apylin-
kėje. Kauno technologijos universitete įgijau verslo vadybos bakalauro, o West Chester University (Pennsylva-
nia) – ekonomikos ir finansų magistro laipsnį. Esu atestuotas finansų analitikas. 

Jau beveik 20 metų dirbu vienoje didžiausių investicinių bendrovių pasaulyje – „Vanguard Group“. Nuo 
2012 m. užimu Vanguard investicijų strategijos grupės ekonomisto pareigas, kur atliekame analizę ir tyrimus 
įvairiais trumpalaikiais ir ilgalaikiais ekonomikos klausimais. Sukūriau įvairius modelius, kurie padeda analizuoti, 
paaiškinti ir prognozuoti įvairius ekonominius rodiklius. Mano tyrimai ir analizės padeda „Vanguard“ klientams ir 
investicinių fondų vadovams priimti geresnius sprendimus.

Aktyviai dalyvauju Filadelfijos Lietuvių Bendruomenės veikloje. 2017 m. perėmiau Filadelfijos V. Krėvės li-
tuanistinės mokyklos finansinį valdymą. Siekdamas užtikrinti tvirtesnę finansinę bazę, pasiūliau dalį mokyklos 
pinigų investuoti į fiksuotų pajamų ir akcijų investicinius fondus.

Esu Filadelfijos lietuvių kultūros centro (LKC) tarybos narys. 2021 m. perėmiau LKC finansų vadybą, kur esu 

Toronto lietuvių tautinių šokių grupe „Gintaras“ lankiausi Lietuvoje ir Meksikoje. Daugelyje ŠALFASS krepšinio turnyrų JAV atstovavau „Aušros“ 
krepšinio klubą, buvau daugybės Pasaulio lietuvių jaunimo sąjungos tarptautinių konferencijų Europoje, JAV ir Kanadoje dalyvis. Kartu su žmona 
Auste auginame tris vaikus ir skiepijame jiems lietuvių kalbos, kultūros ir paveldo svarbą. 

Jei būsiu išrinktas į LF tarybą, savo pastangos skirsiu ilgalaikei visos organizacijos veiklai ir stabilumui užtikrinti, bei jos misijos –  remti 
lietuvių kultūrą JAV – programai įgyvendinti. Pagrindinis mano dėmesys ir toliau bus sutelktas LF misijos stiprinimui čia, Kalifornijoje, ir jos narių 
skaičiaus augimui už tradicinių ribų – per bendruomenės renginius ir dalyvavimą juose. Tikiuosi palaikyti LF misiją dar daugelį metų.

I have been an LF member since 2022 and an active member of the LF Management Team since 2023. Having spent the last decade living 
in various cities in the US and currently residing in Los Angeles, my goal as a member of LF management has been to grow engagement with 
the organization and amplify its mission here in California. In late 2023, I organized LF’s “Jazz in the Canyon” event in Los Angeles, attracting 
over 100 individuals from the local Lithuanian community for a feature performance by Grammy award-winning musician Nicole Zuraitis, the 
first such LF event in California in recent memory.

I am currently a Director of Engineering with Clearway Energy Group, a leading developer and operator of large-scale wind, solar, and 
battery storage projects in the US, and have worked in renewable energy space since 2009 across a variety of roles. In my current role, I lead 
diligent efforts for the benefit of our strategic financing partners, representing many of the largest banks and institutional investors, and have 
supported the closing of over $2 billion in renewable energy investments in 2024 alone. 

Having grown up in Toronto, Canada, I have been immersed in the Lithuanian community my entire life – traveling to Lithuania and Mexico 
as a member of Toronto’s Lithuanian folk dance group “Gintaras”, traveling to many LAUNA basketball tournaments in the US as a member of 
the “Ausra” basketball club, and participating in numerous WLYU international conferences, in Europe, US, and Canada. As a husband and father 
of three, my wife Auste and I continue to instill the importance of the Lithuanian language, culture, and heritage in our children. 

If elected to the LF Board, my efforts will be spent ensuring the long-term health and stability of the organization as a whole and its 
mission of supporting Lithuanian culture in the US. My particular area of focus will continue to be amplifying LF’s mission here in California and 
continuing to grow its membership base outside its traditional boundaries through community events and engagement. 

I look forward to supporting the LF mission for many years to come. 

VIKTORAS KAUFMANAS 

VYTAUTAS MAČIULIS

Lietuvių Fondo nariu tapau 2009 metais. 2019 metais buvau išrinktas į LF tarybą. Vėl kandidatuoju į LF 
tarybą tikėdamas, kad mano įgūdžiai ir patirtis padės Fondui priimant sprendimus ir kuriant ateities planus. 
Lietuvių Fondo parama įvairiems lietuvybės projektams, lietuviškoms organizacijoms, studentams JAV, Lietu-
voje ir kitose pasaulio šalyse yra neįkainuojama. Įsijungdamas į LF tarybą noriu ir toliau skleisti informaciją 
apie Fondo veiklą ir jo svarbą lietuvių kultūrai ir visuomenei tiek JAV, tiek visame pasaulyje. Tikiuosi, kad tai 
padės Fondui dar ilgai išlikti lietuvybės rėmėju. 

I am the Manager of Financial Analysis at Kilpatrick, Townsend, & Stockton LLP, one of the 100 
largest law firms in the United States, where I am responsible for analytics, automation, and business 
process improvement within the finance function. I have held management positions in IT and finance 
in multiple industries including manufacturing, telecommunications, finance, and medical research. I 
received my undergraduate degree from the University of Chicago and my MBA from the University of 
Chicago Booth School of Business. 

I have been active in the Lithuanian community, participating and serving in various elected and 
volunteer positions for the Lithuanian Catholic Federation Ateitis, the Lithuanian American Youth Association, and the Lithuanian American 
Community. I am currently the treasurer for the “Ateitis” Relief Fund, Inc.

I have been a member of the Lithuanian Foundation since 2009 and have served on its Board since 2019. I am running for re-election to 
the Board where I would continue to use my skills and experience to help the Foundation make decisions and plan. The Foundation is im-
portant in its ability to help fund many different events and organizations, as well as for its support for the education of students attending 
college, graduate school, or professional programs, whether in the US or the rest of the world, and has successfully managed the competing 
demands on its resources. Continuing to increase awareness of its activities and importance to Lithuanian culture and society both in the US 
and globally will help ensure the Foundation remains relevant to the needs of those of Lithuanian ancestry.
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Gimiau ir užaugau Los Angeles (LA) lietuvių imigrantų šeimoje, kuri aktyviai dalyvavo JAV Lietuvių Bendruomenėje. Aš pats baigiau Šv. 
Kazimiero lituanistinę mokyklą (ŠKLM), tarnavau klapčiuku Šv. Kazimiero lietuvių bažnyčioje, buvau ateitininkas, skautas, Los Angeles tautinių 
šokių grupės „Spindulys“ šokėjas ir Šv. Kazimiero choro narys. 2000 m. dalyvavau Pasaulio lietuvių jaunimo sąjungos kongrese Australijoje, kur 
susipažinau su savo būsima žmona Daina Šliteryte.

Suaugęs ir toliau aktyviai dirbau lietuvių bendruomenėje, prisijungiau prie San Francisco apylinkės lietuvių 
valdybos. 2004–2008 m. buvau Los Angeles organizuojamo renginio „Lietuvių dienos“ vienas pirmininkų, taip pat 
esu Lietuvių skautų sąjungos Ramiojo vandenyno rajono iždininkas, vilkiukų skautų vadovas, ŠKLM tėvų komiteto 
narys, Šv. Kazimiero parapijos komiteto pirmininkas. Su Daina turime du vaikus – Nerį ir Rasą, kuriuos aktyviai 
auginame lietuviškumo dvasia.

Molekulinės ir ląstelių biologijos bakalauro laipsnį įgijau Kalifornijos universitete, Berkeley. Vėliau metams 
mokslus atidėjau, kad nusipirkčiau „Raudono liūto“ taverną. Tęsiau studijas Ilinojaus universitete Urbana-Cham-
paign, kur įgijau magistro ir daktaro laipsnius. 2016 m. baigiau patologijos rezidentūrą Vašingtono universitete 
ir toliau specializavausi inkstų ir chirurgijos patologijoje Los Angeles „Cedar Sinai“ ir medicinos centre „Olive 
View“. Pabaigus rezidentūrą „Olive View“ man pasiūlė darbą, kur iki šiol dirbu patologu.

Studijų metu įsigijau keletą kitų verslų, tarp jų kelias tavernas, dešrelių gamyklą ir itališkų ledų („dželato“) gamy-
klą. Neseniai buvau pakviestas į keleto kitų įmonių direktorių tarybas, įskaitant besikuriančią technologijų įmonę 
„Scout Us Pro“. Būdamas verslininku, remiu lietuvišką veiklą: „Lietuvių dienas“, Lietuvių tautinių šokių ir dainų 
šventes, lituanistinę mokyklą ir daugybę kitų lietuviškų bei nelietuviškų renginių.

Lietuvių Fondo nariu tapau 2024 m. Visada norėjau skatinti lietuvių diasporos veiklą ir remti JAV Lietuvių Bendruomenę. Noriu prisijungti prie 
LF direktorių tarybos, nes jaučiu ryšį su visa bendruomene, o ypač su Los Andželo lietuviais. Vertinu tai, ką Fondas daro Bendruomenės labui, 
įskaitant stipendijas ir finansinę paramą įvairiems projektams. 

Manau, kad mano ilgametė patirtis, susijusi su lietuviškais renginiais, akademinėmis bendruomenėmis ir mano verslo/finansų aplinka, labai 
padėtų orientuotis, kur nukreipti lėšas, kad būtų galima gauti didžiausią grąžą už mažiausią išlaidų sumą. Manau, kad ateinantis dešimtmetis ar 
du bus sudėtingas laikotarpis Los Angeles bendruomenei ir kitoms mažesnėms bendruomenėms, todėl Lietuvių Fondas bus ypač reikalingas 
lietuviškos veiklos paramai ir palaikymui. 

I was born and raised in Los Angeles (LA) in a Lithuanian immigrant family that was active in the Lithuanian American Community (LAC) and 
personally extremely active in the LAC including graduating from St. Casimir’s Lithuanian Saturday School (SCLSC), serving as an altar boy at 
St. Casimir’s Lithuanian Church (SCLC), and being part of the “Ateitis” Relief Fund, Inc., Lithuanian Scouts, LA “Spindulys”, St. Casimir’s Choir, and 
going as a representative to the Lithuanian World Youth Association  Congress in Australia in 2000, where I met my future wife Daina Sliteryte. 

In my adult years, I have continued to be active in the LAC including, joining the San Francisco LAC Board, being Co-chairman of Lithuanian 
Days in LA from 2004–2008, am the Treasurer for the Pacific Region of the Lithuanian Scouts Association, was a wolf scout leader, am a mem-
ber of the Parent Committee for the SCLSC, and am Chairman of the Parish Council for SCLC. Daina and I have two children, Neris and Rasa, 
who we are raising actively in the LA LAC.  

After earning my B.A. in Molecular and Cell Biology at UC Berkeley I deferred grad school for a year to buy the Red Lion Tavern, down 
the street from the SCLC. I continued my studies at the University of Illinois, Champaign-Urbana in a joint MD/PhD program, completing both 
degrees in 2016. I completed my course in Pathology at Washington University, followed by fellowships in renal and surgical pathology in 
LA, at Cedars Sinai and UCLA Olive View. UCLA Olive View offered me a full-time position following my fellowship and I have been practic-
ing pathology there since.

During graduate school, I also purchased and still operate numerous other businesses, including numerous taverns, a sausage manufac-

AIDAS MATTIS

atsakingas už sąskaitų mokėjimą, finansines ataskaitas, išlaidų bei pajamų prognozes ir kitus finansinius klausimus. Taip pat aktyviai dalyvauju 
įvairiuose LCC renginiuose ir prisidedu prie Filadelfijos lietuvių namų išlaikymo veiklos.

Lietuvos Fondo (LF) nariu tapau 2024 m. Noriu prisijungti prie LF tarybos. Esu įsitikinęs, kad  mano patirtis gali prisidėti prie geresnių 
finansinių ir investicinių sprendimų priėmimo, padedant Fondui toliau įgyvendinti savo misiją – remti lietuvybės ir lietuviškų vertybių išlaikymą ir 
stiprinimą. 

Su žmona Vida auginame 14 metų dukrą Oliviją, kuri pernai baigė V. Krėvės lituanistinę mokyklą ir šiemet grįžo į ją dirbti mokytojos padėjėja. 
Laisvalaikiu mėgstu žiūrėti ir žaisti krepšinį, skaityti knygas ir žiūrėti filmus. Mūsų šeima mėgsta gamtą, o žiemą patinka slidinėti.

I was born and raised in Tauragė, Lithuania, and have lived in the Philadelphia area for over 20 years. I hold an undergraduate degree in 
Business Administration from Kaunas University of Technology and an MBA in Finance and Economics from West Chester University in Penn-
sylvania. I am also a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder.

For nearly 20 years, I have worked at Vanguard Group, one of the largest investment management companies. In 2012, I joined Vanguard’s 
Investment Strategy Group as an Economist. In this role, I conduct research on a range of economic topics. I have developed various models to 
help us better understand, explain, and predict economic activity. I also share my research with Vanguard clients, some funds to be invested in 
fixed income and equity mutual funds.   

I have been an active member of the Philadelphia Lithuanian community. In 2017, I took over the management of finances for V. Kreve 
Lithuanian School in Philadelphia. To strengthen the school’s financial foundation, I proposed some of the school’s funds in fixed income and 
equity mutual funds. 

I am also a board member of the Lithuanian Cultural Center (LCC) of Philadelphia. In 2021, I took over the management of the LCC’s 
finances. In addition to my financial work, I also actively participate in various LCC events and contribute to the maintenance activities of the 
Philadelphia Lithuanian House.

Since 2024, I have been a member of the Lithuanian Foundation (LF). I am eager to join the LF Board of Directors. I believe my skills would 
help LF make more informed financial and investment decisions. 

On a personal note, I have been married to my wife, Vida, for 21 years. Our daughter, Olivia, is 14 and is a graduate of V. Kreve Lithuanian 
School in Philadelphia. She has returned to the school this year as a teacher’s assistant. In my spare time, I enjoy playing and watching basket-
ball, reading books, and watching movies. Our family also loves outdoor activities like hiking in the summer and skiing in the winter.



and ensure our rich culture and traditions are passed down to future generations.
I hope to apply my knowledge and professional experience to the successful implementation of key LF projects. I am confident that by 
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Man būtų garbė ir toliau dirbti Lietuvių Fondo taryboje. Turiu daugiau nei 20 metų darbo patirtį informacinių 
technologijų srityje, įskaitant darbą su Amazon Web Services (AWS), Oracle ir Dell. Šiuo metu dirbu Australijoje 
įsikūrusioje programinės įrangos įmonėje „Atlassian“ (Nasdaq: Team), kuri specializuojasi bendradarbiavimo įran-
kių, skirtų programinės įrangos kūrimui ir projektų valdymui gamyboje. Esu atsakingas už verslo plėtrą su keliais 
didžiausiais klientais ir santykių su partneriais puoselėjimą.

Politinių mokslų bakalauro laipsnį įgijau University of Illinois at Urbana-Champaign, o tarptautinio verslo ir 
rinkodaros magistro laipsnį – UIC Liautaud verslo mokykloje.

Daug metų dalyvauju lietuviškoje veikloje. Esu Lietuvių jūrų skautas ir skautas-akademikas, aktyvus lietuvių 
tautinių šokių grupių „Grandis“ ir „Spindulys“ narys.

Su žmona lietuve auginame tris sūnus. Namuose su vaikais kalbame lietuviškai, o šeštadieniais jie lanko litu-
anistinę mokyklą. Mano vaikai taip pat aktyviai dalyvauja lietuvių bendruomenėje – jie yra Lietuvių jūrų skautai, 
ateitininkai ir krepšinio komandos „Lituanica“ nariai. Noriu ir toliau prisidėti prie Fondo veiklos ir vykdyti jo misiją.

I would be honored to continue serving as a board member of the Lithuanian Foundation. With over 20 years of experience in the Infor-
mation Technology industry, I have had the privilege of working with leading companies such as Amazon Web Services (AWS), Oracle, and 
Dell. Currently, I work for Atlassian (Nasdaq: TEAM), an Australian-based software company specializing in collaboration tools for software 
development and project management. In my role, I am responsible for growing the business with some of our largest customers and nurturing 
relationships with key partners.

I hold an undergraduate degree in Political Science and History from the University of Illinois Urbana-Champaign, and I completed my MBA 
at the UIC Liautaud School of Business with a concentration in International Business and Marketing.

In addition to my professional background, I have been deeply involved in the Lithuanian community. I am a Lithuanian Sea Scout and 
scout-academician, and I was an active member of the “Grandis” and “Spindulys” Lithuanian folk-dance groups. My commitment to preserving 
Lithuanian culture extends to my family: 

I am married to a Lithuanian, and together we are raising three boys.  We speak Lithuanian with our children at home, and on Saturdays, 
they attend a Lithuanian language school. My children are also actively involved in the Lithuanian community – they are Lithuanian Sea Scouts, 
members of the “Ateitis” Relief Fund, Inc., and the basketball team “Lituanica”. 

I look forward to the opportunity to continue contributing to the Lithuanian Foundation and supporting its mission.

Lietuvių Fondo nare tapau 2018 metais. Keletą metų buvau LF Pelno skirstymo komisijos Stipendijų pa-
komisės narė, o 2021 metais tapau šios pakomisės pirmininke. Noriu aktyviai prisidėti prie kilnios LF veiklos 
siekiant pagrindinio tikslo – lietuvybės išsaugojimo. 

Tikiuosi savo profesinę patirtį ir įgytas žinias pritaikyti konkrečių LF projektų įgyvendinimui. Neabejoju, 
kad, kartu bendradarbiaujant, stiprinant Pasaulio Lietuvių Bendruomenės ryšius ir skatinant visų lietuviškų 
organizacijų JAV vieningą veiklą, pasieksime puikių rezultatų puoselėjant tautiškumą, tradicijas ir įtrauksime 
jaunimą į šią kilnią veiklą. 

Labai gerai suprantu LF veiklos svarbą ir džiaugiuosi, kad mano anūkės turi galimybę dalyvauti LF remia-
muose renginiuose.

In 2018, I became a member of the Lithuanian Foundation. For several years, I served as a member of 
the Scholarship Sub-Commission within the LF Grants Commission, and in 2021, I was honored to become 
its Chairperson of Sub-Commission. I am eager to contribute to initiatives that preserve Lithuanian heritage 

RIMAS RADZEVIČIUS 

LORETA SADAUSKAS 

turing company, and a gelato manufacturing company. Most recently I have been invited to sit on the board of directors of other companies 
including a start-up tech company, Scout Us Pro. I have used my businesses to continually support the LAC, including Lithuanian Days, Lithua-
nian Dance and Song Festivals, SCLSC, and numerous other Lithuanian and non-Lithuanian events.

I joined the LT Foundation in 2024.  My interest has always been to advance Lithuanian diaspora activities and support the LAC.  I am 
interested in joining the board of directors as I feel well in touch with the LAC, particularly in LA, and I appreciate what the Foundation does 
for LAC including scholarship and even financial support. My extensive experience involving Lithuanian events, academia, and my business/
finance background would be quite helpful in guiding me on where to focus funds to get the biggest returns for the smallest amount of cost.  
Particularly, I believe that the coming decade or two will be challenging times for LAC and other smaller communities, therefore LF will be 
instrumental in supporting and keeping LAC functioning.

LF NARIAI 2024 M.  LIETUVIŲ FONDO VEIKLOS ATASKAITĄ „LIEPSNA“ GAUS PAŠTU. 
TAIP PAT GALITE SKAITYTI TINKLALAPYJE WWW.LIETUVIUFONDAS.ORG

LF MEMBERS WILL RECEIVE THE LF 2024 ANNUAL REPORT “LIEPSNA” BY MAIL.
IT ALSO CAN BE FOUND ON THE LF WEBSITE WWW.LITHUANIANFOUNDATION.ORG

collaborating with the Lithuanian World Community and all Lithuanian organizations in the United States, we can 
successfully uphold Lithuanian traditions. I deeply appreciate the significance of the LF activities, and I am glad that 
my granddaughters can participate in LF-sponsored events.


